
Zápis ze schůze školské rady 

při SZŠ a VOŠ zdravotnické Poděbradská 1247/2  

Karlovy Vary, příspěvková organizace 

konané dne 14. 2. 2023 

 

 

Body jednání: 

 

 

1. Přivítání rodičů a ostatních členů školské rady. 

 

2. Nelson Daka – adopce na dálku – řešení dalšího financování vzdělávání dítěte 

v projektu Adopce na dálku. 

 

3. Život dětem – letos účast v podzimním termínu – polovina výtěžku do sociálního 

fondu školské rady. 

 

4. Fenomén „student/ka na dně“ nejen finančně, rostoucí strach z kolektivu 

v důsledku sociální izolace, stále (COVID-19), možnosti řešení obtížné sociální životní 

situace studujících – nikdo mě nechce, nikam nepatřím, prevence a řešení kyberšikany i 

mimo školu, individuální odborné brigády našich studujících. 

 

5. Uplatnitelnost – zaměstnatelnost našich absolventů, spolupráce s Úřadem práce. 

 

6. Městská policie – spolupráce, řešení kyberšikany, rasové nesnášenlivosti a dalších 

podnětných témat. 

 

 

7. Školská rada byla seznámena s rámcovým vyúčtováním maturitních plesů, 

v důsledku čehož může rozhodovat o mimořádných příspěvcích na kulturní a jiné akce 

nenárokované Rozpočtem na letošní školní rok.  

 

8. Dalším plánovaným bodem jednání je projednání mimořádných finančních 

příspěvků pro studující.  

 

                  Žádost o příspěvek na sportovní den ve výši 3 000,- Kč pro Mgr. V. Veselou. 

        

                  Žádost o příspěvek na turistický a vzdělávací pobyt ve výši 150,- Kč na žáka,   

                  celkem pro 43 žáků, tedy celkem ve výši 6 450,- Kč. 

 

 

 

 



Diskuse: 

 

 

1. Školská rada diskutovala o pokračování či ukončení finanční podpory Nelsona Daky 

v rámci projektu Adopce na dálku, s výsledkem jednohlasné shody ukončení podpory 

vzdělávání, která trvala 13 let včetně opakovaného ročníku při studiu. 

 

2. Školská rada diskutovala o přesunu částky určené na Adopci na dálku do fondu pro 

sociální program školy určeného pro naše žáky/ně ze sociálně znevýhodněného 

prostředí. 

 

3. Školská rada diskutovala o možnostech úpravy Rozpočtu ŠR podle aktuálního stavu 

čerpání finančních prostředků. 

 

 

 

Usnesení: 

 

1. Školská rada jednohlasně ukončila finanční podporu Adopce na dálku pro Nelsona 

Daku. 

 

2. Školská rada jednohlasně schválila všechny žádosti o mimořádné finanční příspěvky. 

 

3. Školská rada se usnesla na operativní úpravě Rozpočtu ŠR. Bude dána žádost vedoucím 

oborů o podání informace o aktuálním čerpání finančních prostředků z rozpočtu. 

 

4. Příští schůzka školské rady proběhne 27. června 2023. 

 

 

 

 

Přílohy:  

 

Prezenční listina 

Seznam členů školské rady 

Žádosti o mimořádné finanční příspěvky (2 listy) 

 

 

 

 

Zapsala:           Mgr. Viola Janečková (rukopis přímo na schůzce školské rady) 

Ověřila:            PaedDr. Zuzana Ledvinová (čistopis se zálohou na počítači) 

Předsedkyně:    PaedDr. Zuzana Ledvinová 

 

 

 

V Karlových Varech dne 14. 2. 2023 Předsedkyně školské rady 

 výchovná poradkyně 

 PaedDr. Zuzana Ledvinová 


